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S'aproven els pressupostos i la plantilla pel 2005

Dijous 16 de desembre de 2004
El Ple de l'Ajuntament va aprovar ahir el pressupost i la plantilla de personal pel
2005 després d'un ampli debat entre l'equip de govern i l'oposició. Tot i formar part
d'un mateix paquet, i a petició del Grup Municipal Socialista, la votació del
pressupost i la plantilla es va fer per separat. La plantilla va ser aprovada amb els
vots a favor de CIU, ERC i PSC i el vot en contra d'ICV-EUiA, mentre que el
pressupost va comptar amb els vots a favor dels regidors de CIU i ERC, i els vots en
contra de PSC i ICV-EUiA. La regidora del PP va excusar la seva absència.
L'alcaldessa, Montse Gatell, va explicar que el pressupost del 2005 suposa un
increment del 13,84% respecte el pressupost de 2004. Pel què fa als ingressos, el
pressupost recull un augment en relació al present any, que es materialitza,
bàsicament, amb l'actualització del preu de taxes i impostos, regulats en les
ordenances municipals, i amb l'augment de població al municipi, que fa que l'IBI
s'incrementi, el 2005, en un 10 per cent respecte el 2004. Respecte a les despeses,
l'alcaldessa va manifestar que "s'ha apostat per una política de contenció i
d'estalvi, sense treure qualitat ni serveis als ciutadans", i va repassar les grans
línies en què l'equip de govern té previst treballar l'any que ve, com la neteja viària i
la recollida d'escombraries, les polítiques socials i l'atenció ciutadana i noves
tecnologies. La regidora del PSC, Rosa Massot, va apuntar la possibilitat de tancar
l'any amb dèficit, tot i que va reconèixer que "no passa res si és per donar un bon
servei al ciutadà". També va reivindicar, a grans trets, l'habilitació d'una escola
bressol pública, la figura d'un gestor, ampliar el programa d'atenció a la joventut, un
control acurat de les concessionàries de serveis a l'Ajuntament i l'elaboració d'uns
pressupostos participatius. En resposta a la intervenció de la regidora socialista,
l'alcaldessa va reconèixer que és un pressupost ajustat i que "lògicament, no passa
res si tanquem amb dèficit". Montse Gatell també es va mostrar desfavorable a la
figura d'un gestor ja que, va dir, "no ens sembla necessària, almenys de moment,
una figura que estigui entre mig dels polítics i els tècnics. Per governar
políticament ja hi ha els polítics i per fer-ho tècnicament, tenim una bona
plantilla". Pel què fa a les inversions, el regidor socialista, Pepe Gonzàlez, va
criticar el ritme que, durant el 2004, s'ha seguit en l'execució de les inversions
previstes en el Pla d'Acció Municipal (PAM) 2004-2007. "Tenim la impressió que
a nivell d'inversions el 2004 ha estat un any pràcticament perdut", va
manifestar el regidor. El regidor d'Hisenda, Jordi Permanyer (ERC), va demanar que
la valoració de les inversions que faci al final del PAM i no abans, ja que "les
inversions requereixen un procés llarg i complex, ja que suposen la
convocatòria de concursos, l'adjudicació de les obres, etc". En concret, va
respondre al regidor del PSC que, l'aparcament de camions s'ha retardat perquè la
Generalitat està estudiant la possibilitat de fer-se càrrec del 100 per cent del cost del
servei. De la seva banda, el regidor d'ICV-EUiA, Xavier Garcia, va demanar
"l'elaboració d'una memòria que resumeixi la gran quantitat de números que
formen un pressupost, i els faci intel·ligibles pels ciutadans". Garcia també es va
mostrar favorable a l'aplicació de contribucions especials per qüestions, va dir, "de
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justícia social". L'alcaldessa va contestar que l'equip de govern no aplicarà
contribucions especials mentre una actuació es pugui finançar d'una altra manera.
Finalment, pel què fa a la plantilla, el regidor del PSC, Ignasi Giménez va fer crítica
de la rotació constant d'agents a la policia local, ja que, va dir, "no permet oferir
un servei de la qualitat que ens agradaria". A més, va instar l'equip de govern a
dotar el cos d'un inspector que faci una feina de coordinació, després de la renúncia
del mosso d'esquadra que, fins fa poc, s'ocupava d'aquesta tasca. L'alcaldessa va
respondre que la voluntat de l'equip de govern és dotar la plantilla de la policia de
tot l'organigrama necessari però que "això s'ha de fer pas a pas i nosaltres hem
començat des de la base amb la incorporació de 6 nous agents aquest any i la
incorporació d'un nou sergent l'any vinent". Amb el temps, va afegir,
"arribarem a tenir un sots-inspector i un inspector perquè l'organigrama sigui
l'òptim".
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